

精准 Accuracy 精密 Precision 精益 Lean ≫

≫ ≫





南方精工具有的优势不但在于公司的 规模,更在于公司的创新,灵活性以 及对客户要求的快速回应

作为一家成立于1988年的民营企业,在30多年 的发展历程中,江苏南方精工股份有限公司一直致 力于传动领域轴承及其相关零部件的制造和研发, 在汽车、摩托车以及工业应用领域卓有声誉,并于 2011年成为滚针轴承行业首家上市公司。

公司产品包括滚针轴承、超越离合器、单向滑 轮总成、滚珠丝杠副、球轴承和精密机加工零件, 并成为多家全球500强企业和行业高端客户的长期 供应商。

公司已通过IATF16949质量管理体系, IS014001环境管理体系和IS045001职业健康安全管

Our strength lies not only in company scale, but also in innovation, flexibility and rapid response to customer

Founded in 1988, Jiangsu Nanfang Precision Co., Ltd. has been committed to the manufacturing and development of bearings and their related parts in the field of transmission in more than 30 years of development, and has a good reputation in the field of automobile, motorcycle and industrial applications.

With the products of needle bearings, overrunning clutches, overrunning alternator pulley, ball screw pair, ball bearing and precision machined parts, our company has become a long-term supplier to many global 500 enterprises and high-end customers in the industry. 理体系的认证,并于2022年被评为国家级"专精特 新"小巨人企业。

公司位于江苏省常州市武进高新区,毗邻沪宁 高速公路和沪宁沿江城际铁路站,距离上海浦东机 场和上海港仅220公里,交通便捷。

公司业务遍布全球,并在德国设有子公司,在 印度设有办事处。

The company has passed the certification of IATF16949 quality management system, ISO14001 environmental management system and ISO45001 Occupational health and safety management system, and in 2022 was rated as a national "specialized and innovative" small giant enterprise.

The company is located in Wujin High-tech Zone, Changzhou City, Jiangsu Province, adjacent to Shanghai-Nanjing Expressway and Shanghai-Nanjing Yanjiang Intercity railway station, only 220 kilometers away from Shanghai Pudong Airport and Shanghai Port, with convenient transportation.

The company operates worldwide and has subsidiaries in Germany and offices in India.

Enterprise Developmen History 发展历程

・1998年・

更名为江苏南方轴承股份有限公司 Renamed to Jiangsu Nanfang Bearing Co., Ltd.

·2004年·

・2009年・

获批江苏省科技厅颁发的"江苏省高精密轴承技术研究中心" Established the Jiangsu High Precision Bearing Technology Research Center approved by Jiangsu Science and Technology Department

・1988年・ 创立武进滚针轴承厂 Established Wujin Needle Bearing Plant.

被国家科技部认定为重点高新技术企业 Identified as the High-Tech Enterprise by the Ministry of Science Technology of China

・2011年・

作为国内首家滚针轴承生产企业在深交所成功上市 Listed on the Shenzhen Stock Exchange



Sales Network 销售网络



工厂厂区全景图 Panoramic view of the factory

可根廷	Argentina	法国	France
奥大利亚	Australia	韩国	South Korea
巴西	Brazil	荷兰	Netherlands
北利时	Belgium	加拿大	Canada
皮兰	Poland	捷克	Czech Republic
丹麦	Denmark	卢森堡	Luxembourg
憲国	Germany	罗马尼亚	Romania
我罗斯	Russia	马来西亚	Malaysia
美国	U.S.A	土耳其	Turkey
墨西哥	Mexico	西班牙	Spain
南非	South Africa	新加坡	Singapore
日本	Japan	匈牙利	Hungary
瑞士	Switzerland	以色列	Israel
斯洛伐克	Slovakia	意大利	Italy
斯洛文尼亚	Slovenia	印度	India
泰国	Thailand	印度尼西亚	Indonesia
		英国	Britain
		越南	Vietnam

・2015年・

成立南方轴承(德国)有限公司 Established Nanfang Bearing (Germany) GmbH

・2021年・

获批国家级专精特新小巨人企业

Approved by "The National Specialized and Special New Little Giant" Enterprise

・2020年・

控股上海圳呈微电子技术有限公司,进入半导体行业 Acquired Shanghai ZCAN Microelectronics Technology Co., Ltd., semiconductor industry

・2022年・

更名为江苏南方精工股份有限公司,成立江苏南方昌盛新 能源科技有限公司和南方永宁新能源汽车轴承(浙江)有 限公司

阿湾巴日

Renamed to Jiangsu Nanfang Precision Co., Ltd. Established Jiangsu Nanfang Changsheng New Energy Technology Co., Ltd. and Nanfang Yongning New Energy Vehicle Bearing Co., Ltd.

Major Customers »»

主要客户

Automotive »»

汽车行业





03



Motorcycle and e-bike »»

摩托车和电动自行车行业

Industry »>> 工业领域







Products for Automotive

Our company specializes in manufacturing various type needle bearing and precision machined parts which widely applied in automotive industry. Now we are supplying many customers which are famous in worldwide to manufacture automotive parts.



我公司目前与十多家国内外著名汽车零配件 生产商配套供货,提供多个品种的各类滚针轴承 和精密机加工零件,广泛应用于中国及全球汽车 制造业。



05



Products for>>>Motorcycle and e-Bike摩托车和电动自行车应用的产品

Our company is the leading manufacturer of one way clutch which are applied in motorcycle and e-Bike. 我公司是行业内领先的摩托车和e-Bike用 超越离合器生产商,凭借先进的产品技术,出色 的研发能力和完善的质量体系,向用户提供了性 能优异,质量可靠的产品。









Products for Industry 工业领域应用的产品

Our company produces needle bearing and one way clutch which are widely applied in power tool, Garden machinery, high voltage switch, logistics transmission, printing and packaging machinery and mining machinery and other fields. 我公司生产的滚针轴承和超越离合器广泛应 用于电动工具、园林机械、高压开关、物流传 输、印刷和包装机械以及矿山机械等领域。

 $\gg \gg$



螺栓型和支承型滚轮轴承 Stud type & Yoke type track rollers bearing









江苏南方精工股份有限公司 Jiangsu Nanfang Precision Co.,Ltd.

地址:中国江苏常州市武进高新技术开发区龙翔路9号 Add:No.9, Longxiang road, Wujin High-Tech Industry Zone, Changzhou, Jiangsu, China Tel: +86 519 86552111,86570979 E-mail: Sales@nf-precision.com Website: www.nf-precision.com 股票代码:南方精工 002553 Stock code: 002553